

Mr. Deakon moved, seconded by Mr. Rock, that Mr. Paul St. Pierre be elected Vice-Chairman.

On motion of Mr. Sulatycky, it was

*Agreed*,—That nominations be closed.

The question being put on the motion of Mr. Nielsen that Mr. Paul Yewchuk be elected Vice-Chairman of the Committee, it was *resolved* in the affirmative on the following division: *Yeas* 9; *Nays* 8.

Mr. Yewchuk thanked the Committee for the honour bestowed on him.

Mr. Badanai moved that the Committee print 1000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence.

After debate, it was

*Agreed*,—That the Committee print 1000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence.

Mr. Howard (*Skeena*) moved that the Chairman, the Vice-Chairman and five members, appointed by the Chairman, do compose the Sub-Committee on Agenda and Procedure.

And debate arising, Mr. Honey moved in amendment that the figure "five" be deleted and the figure "six" be inserted in the motion.

After debate, the question being put on the amendment, it was *adopted* on the following division: *Yeas* 9; *Nays* 8.

And the question being put on the main motion, it was *adopted* as amended.

Mr. Barnett moved that the Chairman be authorized to hold meetings to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present.

And debate arising, Mr. Gundlock moved in amendment that the words "provided no less than eight members are present" be added at the end of the motion.

Later Mr. Gundlock, with unanimous consent, withdrew his amendment and the question being put on the main motion, it was

M. Deakon propose, appuyé par M. Rock, que M. Paul St. Pierre soit élu vice-président.

Sur la proposition de M. Sulatycky, il est *décidé*—que les nominations soient closes.

La proposition de M. Nielsen que M. Paul Yewchuk soit élu vice-président du Comité, mise aux voix, est *adoptée* par 9 voix contre 8.

M. Yewchuk remercie le Comité de l'honneur qu'il lui fait.

M. Badanai propose que le Comité fasse imprimer mille exemplaires de ses procès-verbaux et témoignages.

Après débat, il est

*décidé*—que le Comité fasse imprimer mille exemplaires de ses procès-verbaux et témoignages.

M. Howard (*Skeena*) propose que le sous-comité du programme et de la procédure se compose du président, du vice-président, et de cinq membres nommés par le président.

Le débat s'engageant, M. Honey propose que l'on modifie la motion en remplaçant le chiffre «5» par le chiffre «6».

Après débat, la modification, mise aux voix, est *adoptée* par 9 voix contre 8.

La motion principale, mise aux voix, est *adoptée* sous sa forme modifiée.

M. Barnett propose que le président soit autorisé à tenir des réunions pour entendre les témoignages et en autoriser la publication en l'absence d'un quorum.

Le débat s'engageant, M. Gundlock propose que l'on modifie la motion en y ajoutant ce qui suit: «à condition que huit membres au moins soient présents».

Par la suite, M. Gundlock, du consentement unanime, retire sa proposition de modification, et, la motion principale étant mise aux voix, il est,